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Obok pogłosek transferowych odnośnie graczy pierwszego składu

pojawiają się również te, łączące z innymi zespołami piłkarzy Primavery.

Jednym z takich zawodników jest Gianluca Caprari, którego w ostatnich

dniach wiąże się z zespołem Pescary.

 

Wywiadu dla forzaroma.info udzielił agent gracza, który opiekuje się również

interesami Aleandro Rosiego, Davide Lippi:

- Jest zbyt wczesnym mówić o mercato. Na dniach spotkam się z Sabatinim, aby

podsumować sytuację i sprawdzić co robić. W porozumieniu z Romą ocenimy jakie

opcje są najlepsze dla Gianluci. Moim pomysłem, bez robienia jakichkolwiek

kontrowersji, jest to, że dla niego lepiej byłoby zmierzyć się z wielką piłką.

 

To rzecz, którą mógłby robić w Pescarze Zemana:

- O tej sprawie nic nie wiem, lepiej byłoby zapytać w Trigorii. W każdym razie, czeski

trener, jest tym, który pracuje dobrze z młodymi, zwłaszcza jeśli są to napastnicy.

Caprari w Pescarze? To pogłoska, którą mi zgłoszono i nic więcej nie wiem. W

styczniu porozmawiamy z kierownictwem i zobaczymy co robić. Tych młodych

chłopaków trzeba jednakże pozostawić spokojnymi.

 

Lippi wypowiada się też na temat Aleandro Rosiego:

- Dojrzał bardzo w ostatnich miesiącach, u hiszpańskiego trenera wywalczył mocne

miejsce, po tym jak w zeszłym roku był mocno krytykowany. Obecnie czuje się

dobrze i jest zadowolony z bycia ważnym graczem drużyny.

 

Na koniec, z poziomu obserwatora, mówi również o Eriku Lameli:

- Erik to świetny zawodnik, ma wszelkie cechy aby stać się wielkim piłkarzem. W

pierwszym spotkaniu, przy pierwszym kontakcie z piłką zdobył bramkę. To nie jest

rzecz dla wszystkich. Śledziłem go przez miesiące w Argentynie i cieszę się, że nie

pomyliłem się co do niego.
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